

To: Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited ("the Bank")

Information of Third Party Referral

I/We, _____ (HKID No.: _____ ()) would like to apply for the debt restructuring plan and make the following declarations:

- I/We confirm that this debt restructuring plan application was not referred by a third party.

- I/We confirm that this debt restructuring plan application was referred by the following third party.

Please specify:

Name of Third Party	
Relationship of Borrower and the Third Party	Referral / Consultancy Fee **

** Please delete as appropriate

I/We understand and confirm that the Bank does and did not appoint any third parties for sourcing my/our debt restructuring plan application.

Signature of Applicant(s) (Borrower/Guarantor)

Date

Notes: Please complete, sign and return the original copy of this form via any of our branches to Collection Department, 30/F, Standard Chartered Tower, 388 Kwun Tong Road, Kwun Tong, KLN/ by fax 2282-0228 / email: drp.workunit@sc.com or by mail within 3 days. For any query, please contact us at 2282-1222.

The English version of this document shall prevail in case of any discrepancy between the English and the Chinese versions.

致: 渣打銀行 (香港) 有限公司 (“渣打銀行”)

第三方轉介資料

本人(等) _____, 香港身份證號碼.: _____ () 擬申請
債務重整計劃並作出以下聲明:

- 本人(等)確認此債務重整計劃申請並非由第三方轉介。
- 本人(等)確認此債務重整計劃申請是經由以下第三方轉介。

請註明:

第三方名稱	
借款人與第三方關係	轉介 / 顧問費用 **

** 請刪去不適用者

本人(等)明白和確認渣打銀行沒有委任第三方轉介此債務重整申請。

申請人簽署(借款人/擔保人)

日期

備註：請填妥及簽署此表格後將正本連同所有證明文件於 3 天內以郵寄至香港觀塘道388號渣打中心三十樓信貸監管部收/傳真: 2282-0228 或電郵至drp.workunit@sc.com覆實。如有垂詢，歡迎致電: 2282-1222

本文件之中、英文文本文義如有歧義，概以英文文本為準。